



# စေးးထံင်,ထိုမ်ငမ်းငမ်း (4) စေးး ဂ်ဂ်,လူလုးပဂ်းပိုင် လွင်းစွာဂင်း စေးးမုမ်းသုမ်း,တူဂ်ဂုမ်းမိုင်းလိုင်;ထံး

Personal Data Protection Act (PDPA) ကမ်းစတ,လွံ.တိုင်းဂျ, ဝမ်းထိ 01-06-2022

01

ထံမ် - သင်လိုင်ဝုး လဝ်ဂဂ်,ထံးစံးရှင်း၊ ထံးရှင်းဝီးတီးကူဂ်း သေတီးတီးသေ နှိတ်းရှင်းစံးရှင်းဂုမ်းတင်,ဂေး.ဂိုဂ်းပုးလွမ်း ယဝ်ဂေးကမ်း,လံးယွမ်းစွာင့်  
ဂုမ်းဂေးဆဲးဆဲးလိုင် လွင်းဆဲးလင်,မမ်းစေ ဖိတ်းစေးပဂ်းပိုင် PDPA ဆဲးရှိုင် ?

တွပ်, - ထိုင်တီးဝုး ကမ်း,လံးယွမ်းစွာင့်သေ စံးရှင်းဂုမ်းတင်,ဂေး. ဂိုဂ်းပုးမုးလွမ်းဆဲးလိုင် လဝ်ဂဂ်,ဂေး ကမ်း,လံးကပ်စံးရှင်းကမ်းဂိုဂ်းပုးမုးဆဲး ဂျ,လွံ.တိုင်း  
နှိတ်းရှင်းလိုင်;သီင်းပိုမ်း လံးလုသုမ်းသင်သေ ယိုင်းကမ်းထံး,ဝံ လွံ.တိုင်းလွင်းပုမ်းသုမ်း,တူဂ်လဝ်ဂဂ်,ဂုမ်းဆဲ တဂ်းကမ်း,ဖိတ်းပဂ်းပိုင် PDPA ဆဲး။



02



ထံမ် - သင်လိုင်ဝုး စံးရှင်းဂုမ်းတင်,ဂေး. ဂိုဂ်းပုးလွမ်းဖွင်းမိုင်းထံး,စံးရှင်း၊ ထံး,ဝီးတီးကူဂ်းသေ လဝ်ဂဂ်,သမံ ကမ်း,လံးယွမ်းစွာင့်သေ သမံကပ်ဂျ,တင်,ဆိုင်  
ကွမ်း,လံး သုဂ်,စသု,မိ,တီ,ယိုင်းဆဲးလိုင် လင်,စေဖိတ်းစေးပဂ်းပိုင် PDPA ဆဲးရှိုင် ?

တွပ်, - လွင်းတင်,စံးရှင်း၊ တင်,ဝီးတီးကူဂ်းဆိုင်ကွမ်း,လံးဆဲး သင်လိုင်ဝုး မမ်းကမ်း,နှိတ်းရှင်းလဝ်ဂဂ် စံးရှင်း ကမ်းဂိုဂ်းပုးမုးလွမ်းဆဲး မီးလွင်းလုသုမ်း  
လိုင်;သီင်းသင် လဝ်ဂဂ်,ဂေး ကမ်း,လံးကပ်စံးရှင်းဆဲး ပိမ်းမိုင်းမိုင်းသေ ဂျ,ဂျဂ်ဆဲးပုမ်းသုမ်း,တူဂ်ဆဲးလိုင် လဝ်ဂဂ်,မီးသုမ်း,စေးထင်,ရှင်း တင်,လံး  
လွတ်းလွတ်းလီင်းလီင်း။

03

ထံမ် - သင်လိုင်ဝုး ဆဲးဝင်းရှိုင်းလဝ်ဂဂ်,ဆဲး တိတ်းရှင်းပုးလွမ်း CCTV သေ သမံကမ်း,မီးပံ့လတ်းဝုး မီးရှင်းပုးလွမ်းဆဲးလိုင် လင်,စေဖိတ်းစေးပဂ်းပိုင်  
PDPA ဆဲးရှိုင် ?

တွပ်, - သင်လိုင်ဝုး လွင်းတိတ်းရှင်းပုးလွမ်း လွမ်းဆဲးဝင်းရှိုင်းလဝ်ဂဂ်,ဆဲး ပိုင်းတု,ဝံစွာဂင်း ဖုးလဂ်ဂုမ်းလုမ်း စလး ဝံပိမ်းလွင်းရှုမ်း,လုမ်းဂုမ်းစတု  
တဂ်းကမ်း,ဖိတ်းစေးပဂ်းပိုင် PDPA။



04



ထံမ် - စေးးပုးတုးလိုင်;ဆဲး သင်လဝ်ဂဂ်,လုဂ်,နှိတ်းသင် သေပိုင်ပိုင်ဆဲ လင်,လဝ်ဂဂ်,လုဂ်,လံးယွမ်းစွာင့် လဝ်ဂဂ်စံးရှင်း /  
လဝ်ဂဂ်ဝီးတီးကူဂ်း ကမ်းလဝ်ဂဂ်,လံးထံး, ဂိုဂ်းပုးမုးဆဲးရှိုင်?

တွပ်, - သင်စေလွံ.တိုင်း လွမ်းဆင်,စေးပုးတုးဆဲးလိုင် ကမ်း,တင်,လုဂ်,ယွမ်းစွာင့်သေ လွံ.တိုင်းလံးဂမ်းလီင်။ မိုမ်းဆင်,  
1) တု,လွံ.တိုင်း ဆဲးဖိုမ်းလိဂ်းဂိမ်းဂိမ်း, 2) တု,လွံ.တိုင်းလွမ်းဆင်, ပဂ်းပိုင်မံးမီးတမ်းဝင်း  
3) တု,လွံ.တိုင်း လွင်းလွံးထီမ်ကုးသဂ်းဂုမ်း စလး စွာဂင်းဖေလဝ်ဂဂ်,  
4) တု,လွံ.တိုင်း လွင်းစုမ်းစု.သီမ်းမံးစေးမုမ်း 5) တု,လွံ.တိုင်း ပိမ်းဖွမ်းပင်းတု,တူဂ်,ပုးဂုမ်း  
6) တု,လွံ.တိုင်း စွာဂင်းဖွမ်းပင်းပံးမဂ်းမီးတူဂ်ဂဂ်, စလး သုမ်း,လံးသုမ်း,ပိမ်းတူဂ်ဂဂ်,

